
智慧能源分布图

智慧能源解决方案

在智慧能源领域，上海电气既有代表世界最高水平的大容量高参数

的火电、燃气轮机、核电、风电、太阳能和超高压输配电设备；也

拥有智慧能源规划软件、大数据设备运维管理平台、海水淡化、各

种储能设备、热泵和新能源接入设备，代表着分布式与集中式能源

互联的发展方向，可以为用户提供从设备到管理云平台的完整解决

方案和全生命周期的“智慧能源”运营管理服务。

SMART ENERGY SOLUTIONS

In the smart energy field, Shanghai Electric has thermal power, gas turbine, nuclear 

power, wind power, solar power and ultra-high voltage power transmission and 

distribution equipment with large capacity and high parameters that represent 

the highest level in the world; it also has the smart energy planning software, big 

data equipment operation and maintenance management platform, seawater 

desalination, various energy accumulation devices, heat pump, and new energy 

access devices, which represent the development direction of the distributed 

and centralized energy connection, and can provide the users with a complete 

solution from equipment to management cloud platform and the “smart energy” 

operation management services in full life cycle.
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